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Anexă la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 150/27.05.2021 
 

 

ROMÂNIA 
CONSILIUL JUDEŢEAN ARAD  

310003 - Arad, strada Corneliu Coposu, nr. 22 
 

Tel. 0040-357-731100 Fax. 0040-357-731280 
http://www.cjarad.ro consiliul@cjarad.ro 

 
Nr. 9.785/28.04.2021 
 
 

Proces-verbal 
al ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad  

din data de 28 aprilie 2021, ora 12.00 
 
 
Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Consiliului Judeţean 

Arad a Dispoziţiei nr. 166/22.04.2021 a preşedintelui Consiliului Judeţean privind 
convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, 
data, ora şi locul desfăşurării), precum şi prin intermediul presei, în cotidianul local „Jurnalul 
Arădean”. Convocarea consilierilor s-a realizat şi prin aplicația WhatsApp – Web. Ședinta 
a avut loc prin mijloace electronice. 

 
Prezenți: Cionca Iustin – preşedinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Cadar Răzvan-

Olimpiu – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-
Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri 
judeţeni, Lupu Silvana – Secretar general al Județului. 

 
Domnul Remețan Florin nu dezbate și nu votează punctul 2 de pe ordinea de zi. 
Doamna Crișan Corina-Anka nu dezbate și nu votează punctul 14 de pe ordinea de 

zi. 
Domnul Borha Gheorghe-Vasile nu dezbate și nu votează punctele 23, 24 și 25 de 

pe ordinea de zi. 
 

 
Dl Cionca Iustin: Bună ziua, stimați colegi! Astăzi pe ordinea de zi avem 30 de 

puncte plus Diverse și vom introduce un punct suplimentar, pe care o să vă rog să acceptați 
să îl mutăm la 31, înainte de Diverse. Dacă sunt intervenții pe ordinea de zi? Dacă nu, o 
să vă rog să trecem la vot. Doamna secretar general!  

Dna Lupu Silvana: Vot pentru ordinea de zi. Domnul președinte!  
Dl Cionca Iustin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Anghel! 
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Dl Anghel Răzvan-Paul: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Blaga! Domnul Borha! 
Dl Borha Gheorghe-Vasile: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bozga! 
Dl Bozga Doru: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bőlőni! 
Dl Bőlőni Győrgy: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Budău! 
Dl Budău Ruben: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bulbuc!  
Dl Bulbuc Ioan: „Pentru”.  
Dna Lupu Silvana: Domnul Cadar! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Ciorogar! 
Dna Ciorogar Cristina-Denisa: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Crișan! Domnul Crișan! 
Dl Crișan Ioan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel! 
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Crișan Corina-Anka: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dinga! Domnul Gligor!  
Dl Gligor Alin-Sorin: „Pentru”. 
Dna Dinga Stefania-Patricia: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Lazăr-Onescu! 
Dna Lazăr-Onescu Irina: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Luca!  
Dl Luca Samuel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Lucaci! 
Dl Lucaci Cornel-Ștefan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Moț! 
Dl Moț Petru: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Naghi! 
Dna Naghi Alina-Georgeta: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Orza! Domnul Pero! 
Dl Pero Tamas-Carol: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Ioana! 
Dna Pop Ioana-Alina: Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Talida! 
Dna Pop Talida: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Popa!  
Dna Popa Garofița: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Remețam! 
Dl Remețan Florin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Stan!  
Dna Stan Simona-Lucia: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Stanca! 
Dl Stanca Dorin-Marcel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Talpeș! 
Dl Talpeș Mirel-Petru: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Tripon! 
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Dl Tripon Florin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Țole! 
Dl Țole Daniel-Ioan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ulici! 
Dl Ulici Ion: „Pentru”. Mă auziți? „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Da, mulțumesc! Doamna Waldvogel-Leric! 
Dna Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Revin. Domnul Blaga? 
Dl Blaga Bogdan-Marius: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Doamna Crișan! 
Dna Crișan Corina-Anka: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Orza! 
Dl Orza Gheorghe: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
 
 

ORDINE DE ZI 
a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad 

din data de 28.04.2021, ora 12.00 
 
 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 31 martie 2021 – iniţiativa preşedintelui. 
 2.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 12 aprilie 2021 – iniţiativa preşedintelui. 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru aparatul de 
specialitate al Consiliului Județean Arad – iniţiativa preşedintelui. 

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 
129/13.04.2017 privind aprobarea promovării proiectului „Cross-border network for 
disaster resilience and emergency situations risks management”/„Rețea transfrontalieră 
pentru îmbunătățirea capacității de răspuns și a managementului riscurilor în situații de 
urgență” în cadrul Programului INTERREG VA Ro-Hu 2014-2020” – iniţiativa preşedintelui. 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de Parteneriat între 
Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Arad și Unitatea Administrativ-Teritorială Județul 
Tulcea – iniţiativa preşedintelui. 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între 
Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Arad și Inspectoratul de Stat pentru Controlul în 
Transportul Rutier – iniţiativa preşedintelui. 
 7.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării traseului drumului judeţean DJ 
708 în traversarea localităţii Gurahonţ, judeţul Arad – iniţitaiva preşedintelui. 

8.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 
apartamentului nr. 12, corp A, din imobilul situat în municipiul Arad, str. Episcopiei nr. 46 – 
iniţiativa preşedintelui. 

9.Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri achiziționate în cadrul 
proiectului „Creșterea accesibilității serviciilor medicale prin dotarea cu echipamente 
performante a Ambulatoriului integrat de specialitate din cadrul Spitalului Clinic Județean 
de Urgență Arad” ca fiind de interes public județean și constituirea dreptului de administrare 
al Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad asupra acestora – iniţiativa preşedintelui. 
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10.Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al Municipiului Arad 
de trecere din domeniul public al municipiului Arad în domeniul public al județului Arad a 
unor imobile – iniţiativa preşedintelui. 
 11.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei cadastrale cu propunere de 
dezlipire a imobilului înscris în C.F. nr. 303215 Șofronea, aflat în domeniul public al 
Județului Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 12.Proiect de hotărâre privind declararea unui bun ca fiind de interes public 
judeţean, constituirea dreptului de administrare al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială 
şi Protecţia Copilului Arad asupra acestuia şi modificarea Inventarului bunurilor care 
aparţin domeniului public al judeţului Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 13.Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al Judeţului 
Arad aferent drumului judeţean DJ 791 ca urmare a unei investiţii puse în funcţiune în anul 
2021 – iniţiativa preşedintelui. 
 14.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați 
ai obiectivului de investiție „Amenajare sediu Serviciul Clinic Județean de Medicină Legală 
Arad, municipiul Arad, str. Vicențiu Babeș, nr. 11-13” și modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Arad nr. 399/18.12.2020 – iniţiativa preşedintelui. 
 15.Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului total al finanţărilor nerambursabile 
destinate activităţilor nonprofit de interes general în cursul anului 2021 – iniţiativa 
preşedintelui. 
 16.Proiect de hotărâre privind avizarea Planurilor de acțiune pe anul 2021 ale 
serviciilor sociale administrate și finanțate din bugetul Unităților Administrativ-Teritoriale 
Comuna Covăsânț, Comuna Macea și Comuna Vărădia de Mureș – iniţiativa preşedintelui. 

17.Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru permisele de acces în incinta 
Zonei Libere Curtici-Arad – iniţiativa preşedintelui. 

18.Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor licențelor de lucru pentru activitățile 
desfășurate în Zona Liberă Curtici-Arad – iniţiativa preşedintelui. 

19.Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru concesionarea şi închirierea 
unor bunuri de către Regia Autonomă Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 
 20.Proiect de hotărâre privind declanşarea procedurii pentru selecţia membrilor 
Consiliului de Administraţie al Regiei Autonome Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 

21.Proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare anuale ale Regiei 
Autonome Administrația Zonei Libere Curtici-Arad - Bilanțul, Contul de profit și pierdere, 
Situația activelor imobilizate, Situația modificărilor capitalului propriu, Situația fluxurilor de 
numerar, Date informative și Note explicative asupra situațiilor financiare pe anul 2020 și 
distribuirea profitului net aferent anului 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

22.Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării de către Consiliul Județean 
Arad de servicii de consultanță juridică – iniţiativa preşedintelui. 

23.Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării de către S.C. Compania de 
Apă Arad S.A. de servicii de asistenţă şi reprezentare juridică – iniţiativa preşedintelui. 

24.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Extraordinară a 
Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 29 aprilie/04 mai 2021 – 
iniţiativa preşedintelui. 

25.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor 
la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 29 aprilie/04 mai 2021 – iniţiativa 
preşedintelui. 
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 26.Proiect de hotărâre pentru acordarea unui mandat special reprezentantului 
Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor 
la S.C. Compania de Transport Public S.A. din data de 29 aprilie 2021 – iniţiativa 
preşedintelui. 
 27.Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației Județului Arad pe anul 2021 
la bugetul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 
 28.Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației Județului Arad pe anul 2021 
la bugetul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Județul Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

29.Proiect de hotărâre privind repartizarea sumelor defalcate din taxa pe valoarea 
adăugată pentru finanțarea cheltuielilor descentralizate la nivelul județelor privind 
„Programul pentru școli al României” – iniţiativa preşedintelui. 

30.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli 
al Județului Arad pe anul 2021 – iniţiativa preşedintelui. 

31.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ca 
urmare a reorganizării Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa preşedintelui. 

32.Diverse. 
 
Ordinea de zi a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 28.04.2021 

s-a votat cu 33 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-
Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – 
consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
114/2021 privind aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 28 aprilie 2021. 

 
 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 31 martie 2021 – iniţiativa preşedintelui. 
 

Dl Cionca Iustin: Primul punct pe ordinea de zi. Proiect de hotărâre privind 
aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad 
din data de 31 martie 2021. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 

Punctul 2 
 Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 12 aprilie 2021 – iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea 
conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 
12 aprilie 2021. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru aparatul de 

specialitate al Consiliului Județean Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții 

pentru aparatul de specialitate al Consiliului Județean Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
 
 
Punctul 4 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 

129/13.04.2017 privind aprobarea promovării proiectului „Cross-border network for 
disaster resilience and emergency situations risks management”/„Rețea transfrontalieră 
pentru îmbunătățirea capacității de răspuns și a managementului riscurilor în situații de 
urgență” în cadrul Programului INTERREG VA Ro-Hu 2014-2020” – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 4. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului Județean Arad nr. 129/13.04.2017 privind aprobarea promovării proiectului 
„Cross-border network for disaster resilience and emergency situations risks 
management”/„Rețea transfrontalieră pentru îmbunătățirea capacității de răspuns și a 
managementului riscurilor în situații de urgență” în cadrul Programului INTERREG VA Ro-
Hu 2014-2020”. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de Parteneriat între 

Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Arad și Unitatea Administrativ-Teritorială Județul 
Tulcea – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui 

Acord de Parteneriat între Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Arad și Unitatea 
Administrativ-Teritorială Județul Tulcea. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între 

Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Arad și Inspectoratul de Stat pentru Controlul în 
Transportul Rutier – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Cine..., adică trecem la 6 nu punem votul. Numai o secundă. 

Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între Unitatea 
Administrativ-Teritorială Județul Arad și Inspectoratul de Stat pentru Controlul în 
Transportul Rutier. Dacă sunt intervenții? 

Dl Moț Petru: Aș avea eu o scurtă intervenție, domnule președinte..., 
Dl Cionca Iustin: Vă rog!  
Dl Moț Petru:..., dacă îmi permiteți. 
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Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Moț Petru: În esență, proiectul de hotărâre cred că este unul bine venit, mai ales 

că el vine în materializarea unei idei pe care am avut-o și am exprimat-o și am discutat-o 
mai demult în cadrul Consiliului Județean anume, a faptului că facem investiții în drumurile 
județene și cumva aceste investiții trebuiesc protejate de acele persoane care încalcă 
legea și transportă cu greutate mai mare decât cea prevăzută de lege. Problema care noi 
am discutat-o ieri destul de îndelung la Comisia juridică a fost măsura în care un astfel de 
protocol ne permite sau permite totuși celor de la ISCTR să își extindă cumva competențele 
legale, competențe care ei nu le au sau pe care nu le au posibil legii, fiind vorba de 
competențe pe drumurile naționale. Discuția nu neapărat a fost tranșată pe această temă 
în mod definitiv la Comisia juridică. Sigur că, de plano, eu nu sunt împotriva unui astfel de 
proiect după cum am spus și la început și m-aș bucura ca el să poată fi pus în practică 
pentru că într-adevăr s-ar mări numărul de controale și poate că cei tentați să încalce legea 
ar fi mai temperați din acest punct de vedere. Dar, am..., tot din discuția de la Comisie și 
ulterior, am constatat că în cursul anului trecut s-au emis circa 400 de sancțiuni 
contravenționale cu un cuantum al amenzilor de 1 milion de lei. Nu știu dacă este mult, 
dacă este puțin, iar anul acesta s-au făcut controale destul de puține, deci rezultă această 
necesitate. Problema care cred că ar trebui să o discutăm foarte serios este dacă prin 
acest protocol...,  

Dl Cionca Iustin: V-ați închis microfonul. Domnul Moț! Domnul Moț! Faceți playback.  
Dl Moț Petru: Îmi cer scuze, nu am vrut să..., 
Dl Cionca Iustin: Acum, acum, acum. 
Dl Moț Petru:..., eu cred că s-a închis din..., 
Dl Cionca Iustin: Vă rog!  
Dl Moț Petru: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Reluați ultimul..., să zic minut. 
Dl Moț Petru: Problema care ar trebui cred că să o dezbatem și să fim siguri când 

încheiem acest protocol este vizavi de faptul sau raportat la faptul dacă unele amenzi vor 
fi contestate de către transportatori și ce șanse au aceștia să câștige în instanță și practic, 
să anuleze munca făcută de către cei care au controlat acest lucru. În final, vreau doar să 
închei prin faptul că în paralel cu celelalte demersuri care se fac, poate că nu ar fi de rău 
augur și un demers pe lângă parlamentari pentru a modifica cadrul legal, ar clarifica, astfel 
încât să nu mai avem dificultăți în a face controale de drumurile județene. Mulțumesc 
frumos! 

Dl Cionca Iustin: Da. Mulțumesc și eu, domnul Moț! Acuma aș vrea să fac niște 
rectificări. Unu! Nu s-au dat 400 de amenzi anul trecut, s-au dat peste 600. Doi! Anul acesta 
nu a scăzut intensitatea controalelor, nu știu cine face informările acestea dar, vă spun că 
dimpotrivă, am lucrat mult mai bine cu noul comandant al Poliției. S-au luat de data aceasta 
nu numai amenzi, s-au luat numerele..., plăcuțele de înmatriculare a camioanelor și să știți 
că deja unii transportatori au început să respecte legea. După cum știți, noi i-am lăsat pe 
acești transportatori să folosească drumurile noastre pentru că nu erau într-o situație foarte 
bună și am acceptat, așa tacit, că pe drumurile proaste să nu intensificăm controalele. Dar 
pe tronsoanele de drumuri noi, eu cel puțin, nu mai accept să facem niciun fel de toleranță. 
Am făcut în primul an rost de bani cu greu pentru 444 de km de drumuri județene, avem 
acum de gând să extindem acest program de finanțare cu drumuri noi pentru încă 300, 
astfel încât la sfârșitul mandatului să ajungem la 65% din cei 1200 de km de drumuri din 
județul nostru și de aceea, semnarea protocolului cu ISCTR-ul este o parte a procesului 
de responsabilizare a transportatorilor. Ați invocat aici despre modificări legislative. Vreau 
să vă anunț că domnul Sergiu Bîlcea, fostul nostru coleg din Consiliul Județean Arad, 
lucrează acum la o modificare legislativă, pentru că vrem să introducem cântărirea 
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dinamică, adică în mers, să nu mai fim obligați să lucrăm doar pe aceste cântare care stau 
pe loc și sperăm că într-un termen cât mai scurt să avem o legislație care să rezolve și 
problema aceasta. Mai avem o problemă, faptul că aceste amenzi pe care le aplică 
reprezentanții Consiliului Județean ajung la primăriile din localitățile de unde au domiciliul 
șoferii și nu avem niciun mijloc de control să vedem dacă se și încasează aceste amenzi 
dar, toate acestea sper că împreună cu domnul Bîlcea în calitate de deputat, să le 
rezolvăm. Acuma, eu profit de faptul că domnul Ulici este consilier județean și ne reprezintă 
la nivel de București și care va fi intermediarul nostru în relația cu ISCTR-ul, să îl rog să vă 
spună câteva cuvinte ca să vă liniștiți, să vedeți că acest protocol poate să producă efecte 
juridice de altfel, el se mai întâmplă deja în alte județe din țară sigur, sub o altă formă. Vă 
rog, domnul Ulici!  

Dl Ulici Ion: Bună ziua! Vă salut și eu și..., domnul președinte și salut și toți colegii. 
Așa cum dumneavoastră ați precizat pe baza acestui..., eu consider că este un protocol 
foarte bine venit și inițiativa este lăudabilă în sensul acesta, pentru că Inspectoratul de 
Stat..., ISCTR cum se definește el, astfel de protocoale are la nivel național, în anumite 
județe și cred că e în atribuții..., revine sarcina și în atribuțiile lor pentru a veni în sprijinul 
consiliilor județene tocmai pentru a avea o mai bună vizibilitate și a veni în sprijinul tuturor 
consiliilor județene pentru o întreținere a drumurilor pentru care noi ne chinuim și 
consumăm atâta resursă pentru a le moderniza. Eu cred că protocolul este un protocol 
foarte în regulă și consider că pe această cale, toți transportatorii și operatorii economici 
care cel puțin ne confruntăm noi în momentul de față, care depășesc aceste mase, eu cred 
că va fi o descurajare în sensul acesta și o să încerce să intre și ei în legalitate pentru că 
este important ca să știm și noi și să știe și ei pentru că există cineva care poate lua 
sancțiuni și a le aplica. Acuma în ceea ce privește amenda, dacă ea este plătită nu pot să 
asigur acest aspect pentru că nu cunosc și nici nu știu dacă..., dar consider că toate UAT-
urile pe raza cărora se desfășoară cred că au în acest sens o astfel de evidență.  

Dl Cionca Iustin: Da. Mulțumesc, domnul Ulici! Dacă mai sunt intervenții pe subiectul 
acesta? 

Dna Dinga Patricia: Dacă îmi permiteți, domnule președinte? Patricia Dinga. 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dna Dinga Patricia: Vreau să îi mulțumesc doamnei secretar pentru că a lămurit ieri 

în Comisie toate aspectele, toate nelămuririle noaste și cu siguranță că domnul coleg Moț 
spunea de amenzi și este posibil să fie contestate dar, cum zice legea, amenzile vor fi 
acordate de fiecare instituție, în aria prerogativelor lor. Așa că putem să fim liniștiți și cu 
siguranță o să fie de bun augur aceasta colaborare. Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Mulțumesc! Mulțumesc, doamna Dinga! Dacă mai..., domnișoara 
Dinga. Dacă mai sunt intervenții? Bun. Dacă nu mai sunt, vă propun să trecem la punctul 
7. 

Dna Stan Simona: (Neinteligibil)..., o intervenție. Simona Stan sunt. 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dna Stan Simona: Într-adevăr și eu aș dori să îi mulțumesc doamnei secretar care 

a lămurit ieri problema legată de aria de competență în ceea ce privește drumurile județene 
a ISCTR-ului, iar în privința proceselor verbale de contravenție sau a notelor care vor fi 
încheiate, acuma nimeni nu poate să ne acorde o garanție că acele note nu vor fi atacate 
de cei împotriva cărora vor fi întocmite pentru că acest drept este prevăzut de lege, cel 
care primește o sancțiune are dreptul potrivit legii, de a ataca acel proces verbal de 
contravenție sau acea notă de constatare. Dar, într-adevăr acest protocol este foarte bine 
venit și vine în a sprijini eforturile pe care Consiliul Județean le face pentru modernizarea 
drumurilor și pentru a avea drumuri cât mai bune în județul nostru.  
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Dl Cionca Iustin: Da. Mulțumesc, doamna Stan! Dacă mai sunt intervenții? Acuma, 
vă rog frumos nu pe amenzi, haideți prima dată să le dăm și după-aceea le discutăm.   

Dna Stan Simona: Exact! Asta este..., 
Dl Cionca Iustin: Domnul Moț cred că ar fi bucuros, având în vedere profesia pe 

care o are să fie cât mai multe contestații și dacă se poate să se adreseze lui. 
Dl Moț Petru: Vedeți domnule președinte, după cum au intervenit colegii de la 

Comisia juridică ce dezbateri aprinse au fost ieri pe acest subiect! Au intervenit mai mulți 
de la Comisia noastră. 

Dl Cionca Iustin: Da. Vă mulțumim frumos că generați astfel de dezbateri aprinse! 
Dl Moț Petru: Noi vă mulțumim pentru lămuriri, domnule președinte! 
Dl Cionca Iustin: Sper că v-am lămurit. Pot să trec la punctul 7? 
Dl Moț Petru: Vă rugăm! 
 
 
Punctul 7 

 Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării traseului drumului judeţean DJ 708 
în traversarea localităţii Gurahonţ, judeţul Arad – iniţitaiva preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării traseului drumului 

judeţean DJ 708 în traversarea localităţii Gurahonţ, judeţul Arad. Pentru că am înțeles că 
și la punctul acesta au fost niște discuții ieri, vreau să spun de la bun început că actuala 
administrație, pe măsură ce modernizează drumurile județene, dorim să clarificăm și 
situația patrimoniului Consiliului Județean. V-am mai anunțat într-o ședință anterioară că 
vom lua drum cu drum și vom face ordine. Din păcate, sunt unele tronsoane care nu 
îndeplinesc condițiile de drumuri județene și va trebui să le predăm autorităților locale, așa 
cum este și în cazul acesta. Consiliul local de la Gurahonț ne-a cerut să predăm acest 
drum în domeniul public al..., și administrarea locală și sigur că ne cer să revenim la vechiul 
traseu al drumului județean. Vă promit că în mandatul nostru, așa cum nu s-a întâmplat în 
ultimii 5 ani, nu o să se întâmple nici pe viitor să schimbăm un traseu de drum județean 
fără să am acceptul Consiliului Județean. Sper că am lămurit problema care s-a ridicat în 
comisie, dar dacă doriți să interveniți, vă rog. Dacă nu, trecem la punctul 8. 

 
 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 

apartamentului nr. 12, corp A, din imobilul situat în municipiul Arad, str. Episcopiei nr. 46 – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 

asupra apartamentului nr. 12, corp A, din imobilul situat în municipiul Arad, str. Episcopiei 
nr. 46. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri achiziționate în cadrul proiectului 

„Creșterea accesibilității serviciilor medicale prin dotarea cu echipamente performante a 
Ambulatoriului integrat de specialitate din cadrul Spitalului Clinic Județean de Urgență 
Arad” ca fiind de interes public județean și constituirea dreptului de administrare al 
Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad asupra acestora – iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: 9. Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri achiziționate 
în cadrul proiectului „Creșterea accesibilității serviciilor medicale prin dotarea cu 
echipamente performante a Ambulatoriului integrat de specialitate din cadrul Spitalului 
Clinic Județean de Urgență Arad” ca fiind de interes public județean și constituirea dreptului 
de administrare al Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad asupra acestora. După cum 
vedeți, continuăm să investim în sistemul de sănătatea arădean unde, după cum am 
anunțat și în anii precedenți, avem în lucru, respectiv, am finalizat în unele situații 
aproximativ investiții de 100 de milioane de euro. Nu discutăm acum despre construcția 
spitalelor, discutăm despre acest proiect vizând Ambulatoriu. Beneficiind de o lege 
specială care a dat posibilitatea fiecărui spital să acceseze 10 milioane din fonduri pentru 
dotare Ambulatoriu Spitalul Județean, am făcut și noi lucrul acesta. Contractele de 
furnizare au fost semnate și pe măsură ce vom primi echipamentele, exact ca și în..., prima 
măsură..., acuma consilierii, cred că și cei noi, dar cei vechi știu că pe măsură ce 
cumpăram, transferam aceste obiecte către Spital. De data aceasta, este vorba despre un 
angiograf, un computer tomograf, un CT cum se spune la Spital, un aparat de radiologie, 
un turn de videoendoscopie, un ecograf cu elastografie, un osteodensiometru și o mașină 
de spălat endoscoape. După cum vedeți sunt aparate scumpe, sunt aparate de care era 
nevoie și astăzi vom transfera Spitalului doar osteodensiometru și aparatul de radiologie, 
mașina de spălat endoscoapele și turnul de videoendoscopie. Ele vor merge la Laboratorul 
de radiologie și imagistică în Cabinetul de cardiologie și în Cabinetul de specialitate 
gastroenterologic. Dacă sunt intervenții? 

 
 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al Municipiului Arad de 

trecere din domeniul public al municipiului Arad în domeniul public al județului Arad a unor 
imobile – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 10. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul 

Local al Municipiului Arad de trecere din domeniul public al municipiului Arad în domeniul 
public al județului Arad a unor imobile. Dacă sunt întrebări legate de acest subiect? Dacă 
nu sunt trecem la punctul 11. 

 
 
Punctul 11 

 Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei cadastrale cu propunere de 
dezlipire a imobilului înscris în C.F. nr. 303215 Șofronea, aflat în domeniul public al 
Județului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei cadastrale cu 

propunere de dezlipire a imobilului înscris în C.F. nr. 303215 Șofronea, aflat în domeniul 
public al Județului Arad. Bănuiesc că vi s-a spus de ieri, este vorba de un foraj. Sunt 
întrebări? Nu sunt. 

 
 
Punctul 12 

 Proiect de hotărâre privind declararea unui bun ca fiind de interes public judeţean, 
constituirea dreptului de administrare al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Arad asupra acestuia şi modificarea Inventarului bunurilor care aparţin 
domeniului public al judeţului Arad – iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Punctul 12. Proiect de hotărâre privind declararea unui bun ca fiind 
de interes public judeţean, constituirea dreptului de administrare al Direcţiei Generale de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad asupra acestuia şi modificarea Inventarului 
bunurilor care aparţin domeniului public al judeţului Arad. Este vorba despre o clădire din 
comuna Zădăreni. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 13 

 Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al Judeţului Arad 
aferent drumului judeţean DJ 791 ca urmare a unei investiţii puse în funcţiune în anul 2021 
– iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 13. Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării 

patrimoniului public al Judeţului Arad aferent drumului judeţean DJ 791 ca urmare a unei 
investiţii puse în funcţiune anul acesta. Este vorba despre drumul județean Sintea-
Sântana. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
 

 
Punctul 14 

 Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați ai 
obiectivului de investiție „Amenajare sediu Serviciul Clinic Județean de Medicină Legală 
Arad, municipiul Arad, str. Vicențiu Babeș, nr. 11-13” și modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Arad nr. 399/18.12.2020 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 14. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici actualizați ai obiectivului de investiție „Amenajare sediu Serviciul Clinic 
Județean de Medicină Legală Arad, municipiul Arad, str. Vicențiu Babeș, nr. 11-13” și 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 399/18.12.2020. Dacă sunt intervenții? 

Dna Crișan Corina: Corin Crișan. Nu particip la vot. 
Dl Cionca Iustin: Mulțumesc, doamna doctor! Alte intervenții? Nu sunt. 
 
 
Punctul 15 
Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului total al finanţărilor nerambursabile 

destinate activităţilor nonprofit de interes general în cursul anului 2021 – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 15. Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului total al 

finanţărilor nerambursabile destinate activităţilor nonprofit de interes general în cursul 
anului 2021. Dacă sunt intervenții? 

 
 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind avizarea Planurilor de acțiune pe anul 2021 ale serviciilor 

sociale administrate și finanțate din bugetul Unităților Administrativ-Teritoriale Comuna 
Covăsânț, Comuna Macea și Comuna Vărădia de Mureș – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 16. Proiect de hotărâre privind avizarea 

Planurilor de acțiune pe anul 2021 ale serviciilor sociale administrate și finanțate din 
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bugetul Unităților Administrativ-Teritoriale Comuna Covăsânț, Comuna Macea și Comuna 
Vărădia de Mureș. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru permisele de acces în incinta 

Zonei Libere Curtici-Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 17. Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru 

permisele de acces în incinta Zonei Libere Curtici-Arad. Dacă sunt intervenții? 
 
 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor licențelor de lucru pentru activitățile 

desfășurate în Zona Liberă Curtici-Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 18. Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor licențelor 

de lucru pentru activitățile desfășurate în Zona Liberă Curtici-Arad. Dacă sunt intervenții? 
 
 
Punctul 19 
Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru concesionarea şi închirierea 

unor bunuri de către Regia Autonomă Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 19. Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru 

concesionarea şi închirierea unor bunuri de către Regia Autonomă Administraţia Zonei 
Libere Curtici-Arad. Dacă sunt intervenții? 

 
 
Punctul 20 
Proiect de hotărâre privind declanşarea procedurii pentru selecţia membrilor 

Consiliului de Administraţie al Regiei Autonome Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 20. Proiect de hotărâre privind declanşarea procedurii pentru 

selecţia membrilor Consiliului de Administraţie al Regiei Autonome Administraţia Zonei 
Libere Curtici-Arad. Dacă sunt intervenții? 

Dl Orza Gheorghe: Da. Bună ziua! Eu aș dori să intervin puțin aici. Orza Gheorghe. 
Dl Cionca Iustin: Vă rog, domnul Orza! 
Dl Orza Gheorghe: Și la selecția Consiliului de Administrație al Aeroportului 

Internațional Arad am adus în discuție faptul că niciunul din membri acestui consiliul nu au 
studii sau experiență în domeniu. Domnul Cadar mi-a spus atunci și pe bună dreptate, că 
s-au ales din cei ce s-au înscris și s-au înscris 7 persoane pe 6 posturi parcă. Concurența 
a fost aproape inexistentă. Cred că o cauză pentru care s-au înscris atât de puțini candidați 
a fost faptul că anunțul de selecție nu a ajuns la foarte mulți oameni. Oamenii nu prea mai 
intră pe site-urile instituțiilor. Propunerea mea este că odată cu postarea anunțului de 
selecție pe site-ul instituției și cu publicarea în ziare conform legislației, să se facă și o 
postare pe Paginile de Facebook a Consiliului Județean Arad, respectiv a Zonei Libere 
Curtici. Și încă o postare, cu o săptămână înainte de data limită de depunere a dosarelor. 
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Există și studii făcute care arată faptul că în ziua de astăzi cea mai bună publicitate o 
reprezintă rețelele de socializare. Știu că legea nu prevede măsura aceasta, dar cred că 
interesul nostru, al Consiliului Județean, cât și a Zonei Libere Curtici este de a avea cât 
mai mulți oameni la această selecție astfel, șansele de a selecta candidați bine pregătiți și 
profesioniști cresc odată cu numărul de concurenți. Ce părere aveți despre această 
propunere? 

Dl Cionca Iustin: De acord cu dumneavoastră! Am vorbit cu domnul Cadar, am 
înțeles că v-a spus și ieri la Comisie că nu are nimic împotrivă. 

Dl Orza Gheorghe: Super! Perfect! 
Dl Cionca Iustin: În numele Consiliului Județean! Nu vorbesc în numele Zonei 

Libere, că nu putem noi să postăm pe Zona Liberă. Vorbiți cu doamna director acolo și..., 
Dl Orza Gheorghe: Am văzut că.., 
Dl Cionca Iustin:..., sunt convins că și dânsa va prelua mesajul dumneavoastră. 
Dl Orza Gheorghe: Am văzut că există cineva de la Zona Liberă Curtici, dacă ar 

putea să îmi confirme că..., 
Dl Cionca Iustin: Da. Probabil că o să vă confirme. Bine. Noi o să facem la Consiliul 

Județean până atunci..., 
Dna Bibarț Cristina: Noi confirmăm! Bună ziua! Director general, Cristina Bibarț. O 

să postăm pe site-ul și pe Pagina noastră de Facebook.  
Dl Orza Gheorghe: Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Alte intervenții? Dacă nu mai sunt alte intervenții, trecem la punctul 

21. 
 
 
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare anuale ale Regiei 

Autonome Administrația Zonei Libere Curtici-Arad - Bilanțul, Contul de profit și pierdere, 
Situația activelor imobilizate, Situația modificărilor capitalului propriu, Situația fluxurilor de 
numerar, Date informative și Note explicative asupra situațiilor financiare pe anul 2020 și 
distribuirea profitului net aferent anului 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare anuale 

ale Regiei Autonome Administrația Zonei Libere Curtici-Arad - Bilanțul, Contul de profit și 
pierdere, Situația activelor imobilizate, Situația modificărilor capitalului propriu, Situația 
fluxurilor de numerar, Date informative și Note explicative asupra situațiilor financiare pe 
anul 2020 și distribuirea profitului net aferent anului 2020. Dacă sunt intervenții? 

Dl Budău Ruben: Bună ziua! Aș dori eu, domnul președinte. Budău. 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Budău Ruben: Legat de auditul extern, reiese o datorie sau mai bine zis o 

neîncasare de capital de 1 milion 840 mii 101 lei. Ceea ce vreau să sugerez ca și o 
sugestie, nu neapărat ca și altceva, este solicitarea unei garanții chiriașilor care, vedem că 
din multe motive, poate unii falimentează sau pleacă de acolo și practic, noi rămânem cu 
banii neîncasați. Nu știu dacă se practică în acest moment dar, poate nu ar fi rău pe viitor 
să avem și o garanție de la fiecare chiriaș în parte. Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Doamna Bibarț, dacă vreți să răspundeți? 
Dna Bibarț Cristina: Va răspunde colega mea de la Contabilitate și vă dă toate 

informațiile. 
Dna David Marinela: Bună ziua! Marinela David, șef Serviciu Contabilitate. Vreau 

să fac mențiunea că pentru toate aceste sume există provizioane, exact pentru suma care 
dumneavoastră o vedeți acolo, ca și clienții îmi cer tot..., acea sumă completă este 
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acoperită de provizioane. Iar referitor la garanții, sunt garanții. Garanțiile sunt conform 
contractelor, nu poate fi garanția pe întreaga sumă care se regăsește într-un dosar. 
Garanțiile sunt în fiecare contract de concesiune sau închiriere, conform dispozițiilor legale. 

Dl Budău Ruben: Mulțumesc tare mult! 
Dna David Marinela: Și noi mulțumim! 
Dl Cionca Iustin: Alte intervenții? Nu sunt.  

 
 

Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării de către Consiliul Județean Arad 

de servicii de consultanță juridică – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 22. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

achiziționării de către Consiliul Județean Arad de servicii de consultanță juridică. Este 
vorba despre un contract de asociere în participațiune care încă este în faza la pilot pe 
România, nu am mai avut încă astfel de contracte și tocmai din acest motiv solicităm să 
găsim o firmă specializată în domeniul acesta. Dacă sunt intervenții? 

Dl Moț Petru: O scurtă intervenție aș avea eu, domnule președinte. 
Dl Cionca Iustin: Vă rog, domnul Moț! 
Dl Moț Petru: Desigur, cu toții ne dorim un Aeroport funcțional și dorim cât mai multe 

curse interne și externe pe acest Aeroport și suntem de acord evident cu toții că trebuiesc 
luate anumite măsuri în acest sens. Acuma, chestiunea care se pune la acest proiect de 
hotărâre este măsura în care există o justificare suficient de temeinică în sensul legii pentru 
a contracta din afară un serviciu juridic în condițiile în care la nivelul Consiliului Județean 
există juriști suficienți și bine pregătiți din punctul meu de vedere. Și a doua chestiune care 
ar trebui lămurită, în momentul în care pornim un astfel de demers, chiar discutând poate 
de o asociere în participațiune, ar trebui poate să știm chiar de la acest moment când 
pornim un astfel de demers cam la ce efort bugetar ne putem aștepta ca urmare a unei 
posibile asocieri în participațiune. Sigur că nu despre asta este vorba la acest proiect, aici 
contractăm un serviciu juridic, după cum rezultă din documentație pentru a identifica o 
soluție..., mă rog, de finanțare pentru Aeroport și pentru a avea posibilitatea să aducem 
curse, au mai făcut și alții acest lucru însă, ar fi bine să cunoaștem la acest moment și un 
astfel de element și repet încă odată și justificarea temeinică în sensul legii, pentru că noi 
avem la Consiliul Județean juriști suficienți și atunci, un eventual control al Curții de Conturi 
probabil că va solicita o astfel de justificare. Această chestiune este valabilă și la punctul 
următor ce vizează contractarea de servicii juridice de la Compania de Apă unde, de 
asemenea sunt juriști, au experiență, Compania derulează de mai mulți ani proiecte pe 
fonduri europene și sigur că nu sunt nici dumnealor la primul control, la prima corecție și 
așa mai departe și sub acest aspect am anumite rezerve vizavi de acest proiect de 
hotărâre. 

Dl Cionca Iustin: Domnul Moț, toți avem rezerve. Numai că trebuie să găsim soluții. 
Dacă stăm nu o să vină niciun operator aici. Este o încercare de a găsi un partener care 
să vină să zboare de pe Aeroportul nostru și răspunsul la întrebarea dumneavoastră o să 
îl primim după ce facem cei zece pași. Probabil că nu ați discutat. Noi vorbim acum de 
primul pas. Sunt zece pași pe care trebuie să îi facem pentru a găsi acest partener. Dar, 
dacă vom găsi pe cineva care să facă această documentație, de acolo vom afla 
eventualele pierderi. Tocmai de aceea avem nevoie de cineva din afara instituției noastre, 
care să aibă o experiență în domeniul acesta și care să ne poată calcula care este gradul 
de rentabilitate, care este gradul de risc. O să vedeți că pe măsură ce facem pașii aceștia 
vă lămuriți și dumneavoastră, că este o procedură extrem de complexă, pe care nu cred 
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că am putea să o facem, cu tot respectul față de colegii mei din Consiliul Județean, pentru 
că nu avem o experiență în domeniul acesta. Referitor la legalitate, eu cred că dacă 
doamna secretar general Silvana Lupu a pus-o pe ordinea de zi, garantează că este legal 
proiectul de lege.  

Dl Moț Petru: În Raportul de specialitate se arată faptul că acest contract de servicii 
de consultanță va avea ca obiect scop elaborarea de către consultant a unui document 
care să cuprindă soluții legale identificate pentru constituirea unor structuri cu sau fără 
personalitate juridică, prin care să se asigure finanțarea din bugetul județului Arad, în 
condiții de legalitate. Sigur că urmărim cu toții această legalitate, probabil cel care va face 
acest document, îl va întocmi, va emite practic o opinie juridică dar, până la urmă, tot noi, 
Consiliul Județean va trebui să ni-l asumăm probabil într-un document, printr-o hotărâre 
sau într-o decizie luată la un moment sau altul. De aceea, din acest punct de vedere cred 
că ar trebui să fim..., să dăm credit și funcționarilor din Consiliul Județean, pentru că până 
la urmă oricine din afară emite o opinie, ea rămâne o opinie juridică fără consecințe din 
moment ce nu participă și la luarea deciziei, lucru pe care noi, ceilalți, îl facem. 

Dl Cionca Iustin: Am înțeles. Dumneavoastră o țineți pe a dumneavoastră, eu pe a 
mea.  

Dl Moț Petru: Da. Păi așa..., 
Dl Cionca Iustin: Mergem la vot. Vedem ce decid colegii. Încă odată, v-am spus, am 

tot respectul față de colegii mei de la Juridic, dar situația este complexă. Chiar vă rog să 
discutați cu dânșii dacă susțin sau nu susțin externalizarea acestei proceduri. Să știți că 
avem o problemă, nu știu dacă vom găsi firmă privată să poată să facă acest lucru. Deci 
nu este chiar așa de lucru. Și dacă tot vă văd preocupat de subiectul acesta și dintr-un 
gest de transparență..., da, cu opoziția, vă rog să veniți să faceți parte din echipa care va 
implementa acest proiect alături de doamna Silvana Lupu și de echipa de juriști și dacă va 
veni și o echipă privată, să facem un proiect cât mai bun și poate vom fi primii din România 
care reușim să facem un astfel de parteneriat. 

Dl Moț Petru: Cu toții ne dorim un Aeroport funcțional, cu asta am și început când 
am luat cuvântul. 

Dl Cionca Iustin: Atunci vă aștept la muncă! Dacă mai sunt alte intervenții? 
Dl Orza Gheorghe: Da. Bună ziua! Orza Gheorghe sunt. 
Dl Cionca Iustin: Vă rog, domnul Orza! 
Dl Orza Gheorghe: Știu că anul trecut Aeroportul Oradea acorda ceva facilități în 

valoare de aproximativ 1 milion de euro când era domnul Bolojan primar. Poate nu ar 
strica..., nu știu dacă exact pe aceeași speță, dar poate nu ar strica un sfat din partea celor 
care au implementat..., 

Dl Cionca Iustin: Am fost să luăm sfatul, din păcate nu au făcut procedura aceasta, 
dânșii au o altfel de finanțare, nu mai știu, pe o asociere de management în care plătesc 
un fel de publicitate. Mie mi-ar fi frică să ies cu un astfel de proiect, dacă tot povestim de 
Curtea de Conturi, pentru că mi se pare mult mai riscantă o astfel de finanțare decât ce 
vrem noi să facem acuma. Asocierea în participațiune este o procedură transparentă în 
care poate să vină orice operator, să vină să ne spună ce zboruri vrea să facă, intensitate 
și noi ne punem de acord cât suntem dispuși să plătim. Evident că dacă înregistrăm o 
pierdere trebuie să acoperim diferența. Însă, eu zic că noi avem ca și oameni politici, 
datoria față de arădeni să încercăm. Dacă nu se întâmplă, măcar avem o justificare să 
arătăm de ce nu sunt curse. Pentru că nu putem să avem pretenția să zboare cineva aici 
pe pierderea companiei. Ați văzut, Oradea a găsit un mecanism. Eu vă propun altul care 
cred că este mai safe, ca să mă refer așa. Deci am fost la Oradea, am vorbit și cu domnul 
Bolojan și cu primarul și cu administratorul public, ne-au arătat mecanismele lor, personalul 
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de la noi din instituție agrează un alt mod de lucru. Dar puteți veni cu o inițiativă 
dumneavoastră și o discutăm. 

Dl Orza Gheorghe: Da, mulțumesc! Voiam doar să mă asigur că ați luat legătura cu 
ei și din ce știu eu, în principiu, companiile de transport vor veni și vor spune domnule eu 
pentru a avea profit am nevoie de 90% locuri ocupate. Cine plătește diferența din cât va fi 
ocupat fizic și până la 90. Probabil aici...,  

Dl Cionca Iustin: Da.  
Dl Orza Gheorghe:..., va fi..., (neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Da, da, da.  
Dl Orza Gheorghe: Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Și eu vă mulțumesc. Alte intervenții?   
 
 
Punctul 23 
Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării de către S.C. Compania de Apă 

Arad S.A. de servicii de asistenţă şi reprezentare juridică – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: 23. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării de către 

S.C. Compania de Apă Arad S.A. de servicii de asistenţă şi reprezentare juridică. Înainte..., 
sau..., dacă sunt intervenții? Dacă doriți..., am înțeles că în comisii ieri nu vi s-a prezentat 
exact obiectul acelor contracte, putem să dăm cuvântul celor de la Compania de Apă să 
vă spună mai multe despre ce contract este vorba. Dacă nu, trec la punctul următor. Bine. 

 
 
Punctul 24 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unității 

Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Extraordinară a Acționarilor 
la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 29 aprilie/04 mai 2021 – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 24. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală Extraordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 29 
aprilie/04 mai 2021, funcție de cvorum. Dacă sunt intervenții? 

 
 
Punctul 25 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unității 

Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. 
Compania de Apă Arad S.A. din data de 29 aprilie/04 mai 2021 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 25. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 29 
aprilie/04 mai 2021. Dacă sunt intervenții? 
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Punctul 26 
 Proiect de hotărâre pentru acordarea unui mandat special reprezentantului Unității 
Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. 
Compania de Transport Public S.A. din data de 29 aprilie 2021 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 26. Proiect de hotărâre pentru acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală 
Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Transport Public S.A. din data de 29 aprilie 
2021. Dacă sunt intervenții?  

 
 
Punctul 27 

 Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației Județului Arad pe anul 2021 la 
bugetul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 27. Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației 

Județului Arad pe anul 2021 la bugetul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de 
Transport Public Arad. Dacă sunt intervenții?  

 
 
Punctul 28 

 Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației Județului Arad pe anul 2021 la 
bugetul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Județul Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 28. Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației Județului 

Arad pe anul 2021 la bugetul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare 
Județul Arad. Dacă sunt intervenții? 

 
 
Punctul 29 
Proiect de hotărâre privind repartizarea sumelor defalcate din taxa pe valoarea 

adăugată pentru finanțarea cheltuielilor descentralizate la nivelul județelor privind 
„Programul pentru școli al României” – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind repartizarea sumelor defalcate din taxa 

pe valoarea adăugată pentru finanțarea cheltuielilor descentralizate la nivelul județelor 
privind „Programul pentru școli al României”. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 

Punctul 30 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al 

Județului Arad pe anul 2021 – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 30. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 

general de venituri și cheltuieli al Județului Arad pe anul 2021. Dacă sunt intervenții? 
 
 
 



18 

 

Punctul 31 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ca urmare 

a reorganizării Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul introdus suplimentar pe ordinea de zi. Proiect 

de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ca urmare a reorganizării 
Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. Dacă sunt intervenții? Dacă nu sunt, trecem la 
vot și apoi trecem la punctul Diverse. Vă rog, doamna secretar general!  

 
Dna Lupu Silvana: Vot pentru toate punctele de pe ordinea de zi. Domnul 

președinte! 
Dl Cionca Iustin: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Anghel! 
Dl Anghel Răzvan-Paul: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Blaga! 
Dl Blaga Bogdan-Marius: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Borha! Domnul Bozga! 
Dl Borha Gheorghe-Vasile: (Neinteligibil)..., mă auziți? Alo! 
Dna Lupu Silvana: Da. Vă auzim acuma. 
Dl Borha Gheorghe-Vasile: Deci, 23, 24..., Borha sunt. 
Dna Lupu Silvana: Da, da. Vă auzim. 
Dl Borha Gheorghe-Vasile: 23, 24, 25 nu particip la vot, restul „pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Bozga! 
Dl Bozga Doru: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bőlőni! 
Dl Bőlőni Győrgy: La punctul 25 „abținere”, în rest „pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Budău! 
Dl Budău Ruben: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bulbuc! 
Dl Bulbuc Ionel: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Cadar! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Ciorogar! 
Dna Ciorogar Cristina-Denisa: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Crișan! 
Dna Crișan Corina-Anka: Cu excepția punctului la care nu particip la vot, „pentru” la 

toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Crișan! 
Dl Crișan Ioan: La toate „pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel! 
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dinga! 
Dna Dinga Stefania-Patricia: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Gligor!  
Dl Gligor Alin-Sorin: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Lazăr-Onescu! 
Dna Lazăr-Onescu Irina: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Luca! 
Dl Luca Samuel: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Lucaci! 
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Dl Lucaci Cornel-Ștefan: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Moț!  
Dl Moț Petru: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Naghi! 
Dna Naghi Alina-Georgeta: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Orza! 
Dl Orza Gheorghe: „Pentru” la toate punctele de pe ordinea de zi. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Pero! 
Dl Pero Tamas-Carol: La 25 „abținere”, în rest „pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Ioana! 
Dna Pop Ioana-Alina: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Talida!  
Dna Pop Talida: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Popa! Domnul Remețan! 
Dl Remețan Florin: La punctul 2 parcă nu votez că nu am fost prezent în 12 aprilie 

și la punctul 22 „împotrivă”. Restul „pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Doamna Stan! Domnul Stanca! 
Dl Stanca Dorin-Marcel: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Talpeș! 
Dna Stan Simona-Lucia: „Pentru”. 
Dl Talpeș Mirel-Petru: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Tripon! 
Dl Tripon Florin: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Țole! 
Dl Țole Daniel-Ioan: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ulici! 
Dl Ulici Ion: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Waldvogel-Leric! 
Dna Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Și revin. Doamna Popa! 
Dl Remețan Florin: Doamna Popa a votat în locul altcuiva. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Popa! Nu v-am auzit votul. 
Dna Popa Garofița: Garofița Popa sunt. Mă auziți, doamna secretar? 
Dna Lupu Silvana: Da. Acuma da. 
Dna Popa Garofița: „Pentru” la toate punctele. Mulțumesc! 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
 
 
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 31 martie 2021 – iniţiativa preşedintelui. 
33 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc 
Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-
Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri 
judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
115/2021 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 
Judeţean Arad din data de 31 martie 2021. 

 
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 12 aprilie 2021 – iniţiativa preşedintelui. 
32 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc 
Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-
Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. 
Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
116/2021 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 
Judeţean Arad din data de 12 aprilie 2021. 

 
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru aparatul de 

specialitate al Consiliului Județean Arad – iniţiativa preşedintelui. 33 voturi pentru (Cionca 
Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău 
Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion 
și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
117/2021 privind aprobarea statului de funcții pentru aparatul de specialitate al Consiliului 
Județean Arad. 

 
4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 

129/13.04.2017 privind aprobarea promovării proiectului „Cross-border network for 
disaster resilience and emergency situations risks management”/„Rețea transfrontalieră 
pentru îmbunătățirea capacității de răspuns și a managementului riscurilor în situații de 
urgență” în cadrul Programului INTERREG VA Ro-Hu 2014-2020” – iniţiativa preşedintelui. 
33 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc 
Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-
Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
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Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri 
judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
118/2021 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 129/13.04.2017 
privind aprobarea promovării proiectului „Cross-border network for disaster resilience and 
emergency situations risks management”/„Rețea transfrontalieră pentru îmbunătățirea 
capacității de răspuns și a managementului riscurilor în situații de urgență” în cadrul 
Programului INTERREG VA Ro-Hu 2014-2020”. 

 
5.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de Parteneriat între 

Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Arad și Unitatea Administrativ-Teritorială Județul 
Tulcea – iniţiativa preşedintelui. 33 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, 
Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni 
Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
119/2021 privind aprobarea încheierii unui Acord de Parteneriat între Unitatea 
Administrativ-Teritorială Județul Arad și Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Tulcea. 

 
6.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între 

Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Arad și Inspectoratul de Stat pentru Controlul în 
Transportul Rutier – iniţiativa preşedintelui. 33 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni 
Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
120/2021 privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între Unitatea 
Administrativ-Teritorială Județul Arad și Inspectoratul de Stat pentru Controlul în 
Transportul Rutier. 

 
7.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării traseului drumului judeţean DJ 

708 în traversarea localităţii Gurahonţ, judeţul Arad – iniţitaiva preşedintelui. 33 voturi 
pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, 
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Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan 
Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. 
Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
121/2021 privind aprobarea modificării traseului drumului judeţean DJ 708 în traversarea 
localităţii Gurahonţ, judeţul Arad. 

 
8.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 

apartamentului nr. 12, corp A, din imobilul situat în municipiul Arad, str. Episcopiei nr. 46 – 
iniţiativa preşedintelui. 33 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-
Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – 
consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
122/2021 privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 12, corp 
A, din imobilul situat în municipiul Arad, str. Episcopiei nr. 46. 

 
9.Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri achiziționate în cadrul 

proiectului „Creșterea accesibilității serviciilor medicale prin dotarea cu echipamente 
performante a Ambulatoriului integrat de specialitate din cadrul Spitalului Clinic Județean 
de Urgență Arad” ca fiind de interes public județean și constituirea dreptului de administrare 
al Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad asupra acestora – iniţiativa preşedintelui. 33 
voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc 
Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-
Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri 
judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
123/2021 privind declararea unor bunuri achiziționate în cadrul proiectului „Creșterea 
accesibilității serviciilor medicale prin dotarea cu echipamente performante a 
Ambulatoriului integrat de specialitate din cadrul Spitalului Clinic Județean de Urgență 
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Arad” ca fiind de interes public județean și constituirea dreptului de administrare al 
Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad asupra acestora. 

 
10.Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al Municipiului Arad 

de trecere din domeniul public al municipiului Arad în domeniul public al județului Arad a 
unor imobile – iniţiativa preşedintelui. 33 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, 
Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni 
Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
124/2021 privind solicitarea către Consiliul Local al Municipiului Arad de trecere din 
domeniul public al municipiului Arad în domeniul public al județului Arad a unor imobile. 

 
11.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei cadastrale cu propunere de 

dezlipire a imobilului înscris în C.F. nr. 303215 Șofronea, aflat în domeniul public al 
Județului Arad – iniţiativa preşedintelui. 33 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, 
Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni 
Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
125/2021 privind aprobarea documentaţiei cadastrale cu propunere de dezlipire a 
imobilului înscris în C.F. nr. 303215 Șofronea, aflat în domeniul public al Județului Arad. 

 
12.Proiect de hotărâre privind declararea unui bun ca fiind de interes public 

judeţean, constituirea dreptului de administrare al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială 
şi Protecţia Copilului Arad asupra acestuia şi modificarea Inventarului bunurilor care 
aparţin domeniului public al judeţului Arad – iniţiativa preşedintelui. 33 voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, 
Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan 
Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. 
Abțineri -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
126/2021privind declararea unui bun ca fiind de interes public judeţean, constituirea 
dreptului de administrare al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Arad asupra acestuia şi modificarea Inventarului bunurilor care aparţin domeniului public 
al judeţului Arad. 
 

13.Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al Judeţului 
Arad aferent drumului judeţean DJ 791 ca urmare a unei investiţii puse în funcţiune în anul 
2021 – iniţiativa preşedintelui. 33 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni Győrgy, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga 
Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-
Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-
Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
127/2021 privind aprobarea majorării patrimoniului public al Judeţului Arad aferent 
drumului judeţean DJ 791 ca urmare a unei investiţii puse în funcţiune în anul 2021. 

 
14.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați 

ai obiectivului de investiție „Amenajare sediu Serviciul Clinic Județean de Medicină Legală 
Arad, municipiul Arad, str. Vicențiu Babeș, nr. 11-13” și modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Arad nr. 399/18.12.2020 – iniţiativa preşedintelui. 32 voturi pentru (Cionca Iustin 
- preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, 
Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga 
Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-
Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-
Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
128/2021 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați ai obiectivului de 
investiție „Amenajare sediu Serviciul Clinic Județean de Medicină Legală Arad, municipiul 
Arad, str. Vicențiu Babeș, nr. 11-13” și modificarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 
399/18.12.2020. 

 
15.Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului total al finanţărilor nerambursabile 

destinate activităţilor nonprofit de interes general în cursul anului 2021 – iniţiativa 
preşedintelui. 33 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
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Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-
Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – 
consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
129/2021 privind aprobarea fondului total al finanţărilor nerambursabile destinate 
activităţilor nonprofit de interes general în cursul anului 2021. 

 
16.Proiect de hotărâre privind avizarea Planurilor de acțiune pe anul 2021 ale 

serviciilor sociale administrate și finanțate din bugetul Unităților Administrativ-Teritoriale 
Comuna Covăsânț, Comuna Macea și Comuna Vărădia de Mureș – iniţiativa preşedintelui. 
33 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc 
Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-
Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri 
judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
130/2021 privind avizarea Planurilor de acțiune pe anul 2021 ale serviciilor sociale 
administrate și finanțate din bugetul Unităților Administrativ-Teritoriale Comuna Covăsânț, 
Comuna Macea și Comuna Vărădia de Mureș. 

 
17.Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru permisele de acces în incinta 

Zonei Libere Curtici-Arad – iniţiativa preşedintelui. 33 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, 
Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
131/2021 privind avizarea tarifelor pentru permisele de acces în incinta Zonei Libere 
Curtici-Arad. 

 
18.Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor licențelor de lucru pentru activitățile 

desfășurate în Zona Liberă Curtici-Arad – iniţiativa preşedintelui. 33 voturi pentru (Cionca 
Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău 
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Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion 
și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
132/2021 privind avizarea tarifelor licențelor de lucru pentru activitățile desfășurate în Zona 
Liberă Curtici-Arad. 

 
19.Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru concesionarea şi închirierea 

unor bunuri de către Regia Autonomă Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 33 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-
Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – 
consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
133/2021 privind avizarea tarifelor pentru concesionarea şi închirierea unor bunuri de către 
Regia Autonomă Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad. 

 
20.Proiect de hotărâre privind declanşarea procedurii pentru selecţia membrilor 

Consiliului de Administraţie al Regiei Autonome Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 33 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-
Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – 
consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
134/2021 privind declanşarea procedurii pentru selecţia membrilor Consiliului de 
Administraţie al Regiei Autonome Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad. 

 
21.Proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare anuale ale Regiei 

Autonome Administrația Zonei Libere Curtici-Arad - Bilanțul, Contul de profit și pierdere, 
Situația activelor imobilizate, Situația modificărilor capitalului propriu, Situația fluxurilor de 
numerar, Date informative și Note explicative asupra situațiilor financiare pe anul 2020 și 



27 

 

distribuirea profitului net aferent anului 2020 – iniţiativa preşedintelui. 33 voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, 
Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan 
Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. 
Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
135/2021 privind aprobarea situațiilor financiare anuale ale Regiei Autonome Administrația 
Zonei Libere Curtici-Arad - Bilanțul, Contul de profit și pierdere, Situația activelor 
imobilizate, Situația modificărilor capitalului propriu, Situația fluxurilor de numerar, Date 
informative și Note explicative asupra situațiilor financiare pe anul 2020 și distribuirea 
profitului net aferent anului 2020. 

 
22.Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării de către Consiliul Județean 

Arad de servicii de consultanță juridică – iniţiativa preşedintelui. 32 voturi pentru (Cionca 
Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău 
Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca 
Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-
Leric Brigitte-Gloria). 1 vot împotrivă (Remețan Florin – consilier județean). Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
136/2021 privind aprobarea achiziționării de către Consiliul Județean Arad de servicii de 
consultanță juridică. 

 
23.Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării de către S.C. Compania de 

Apă Arad S.A. de servicii de asistenţă şi reprezentare juridică – iniţiativa preşedintelui. 32 
voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc 
Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Bozga Doru, Budău 
Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion 
și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
137/2021 privind aprobarea achiziţionării de către S.C. Compania de Apă Arad S.A. de 
servicii de asistenţă şi reprezentare juridică. 
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24.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Extraordinară a 
Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 29 aprilie/04 mai 2021 – 
iniţiativa preşedintelui. 32 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan 
Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. 
Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
138/2021 privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unității Administrativ-
Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Extraordinară a Acționarilor la S.C. 
Compania de Apă Arad S.A. din data de 29 aprilie/04 mai 2021. 

 
25.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor 
la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 29 aprilie/04 mai 2021 – iniţiativa 
preşedintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, 
Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, 
Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, 
Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca 
Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-
Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă -. 2 abțineri (Bőlőni Győrgy și Pero Tamas-Carol – consilieri 
județeni).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
139/2021 privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unității Administrativ-
Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania 
de Apă Arad S.A. din data de 29 aprilie/04 mai 2021. 

 
26.Proiect de hotărâre pentru acordarea unui mandat special reprezentantului 

Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor 
la S.C. Compania de Transport Public S.A. din data de 29 aprilie 2021 – iniţiativa 
preşedintelui. 33 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-
Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – 
consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
140/2021 pentru acordarea unui mandat special reprezentantului Unității Administrativ-
Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania 
de Transport Public S.A. din data de 29 aprilie 2021. 

 
27.Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației Județului Arad pe anul 2021 

la bugetul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 33 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-
Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – 
consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
141/2021 privind aprobarea plății cotizației Județului Arad pe anul 2021 la bugetul 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad. 

 
28.Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației Județului Arad pe anul 2021 

la bugetul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Județul Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 33 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-
Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – 
consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
142/2021 privind aprobarea plății cotizației Județului Arad pe anul 2021 la bugetul 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Județul Arad. 

 
29.Proiect de hotărâre privind repartizarea sumelor defalcate din taxa pe valoarea 

adăugată pentru finanțarea cheltuielilor descentralizate la nivelul județelor privind 
„Programul pentru școli al României” – iniţiativa preşedintelui. 33 voturi pentru (Cionca 
Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău 
Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-
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Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion 
și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
143/2021 privind repartizarea sumelor defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru 
finanțarea cheltuielilor descentralizate la nivelul județelor privind „Programul pentru școli al 
României”. 

 
30.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli 

al Județului Arad pe anul 2021 – iniţiativa preşedintelui. 33 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, 
Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
144/2021 privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al Județului Arad pe 
anul 2021. 

 
31.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ca 

urmare a reorganizării Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa preşedintelui. 
33 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc 
Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-
Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri 
judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
145/2021 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ca urmare a reorganizării 
Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. 

 
 
Diverse 
 
Dl Cionca Iustin: La Diverse cine dorește să se înscrie? 
Dl Budău Ruben: Budău, domnul președinte. 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! Altcineva? Bun. Domnul Budău, vă rog! 
Dl Budău Ruben: Domnul președinte, stimați colegi, înainte de toate aș dori să vă 

doresc tuturor să aveți parte de Sărbători fericite! Și punctul al doilea, aș dori în primul rând 
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pentru domnul președinte, domnul vicepreședinte Cadar, să vă solicit în numele arădenilor 
repararea în regim de urgență a unor tronsoane de drumuri județene. Și când spun 
reparare mă refer la plombarea efectiv a acestora, pentru că gropile care sunt se 
transformă practic în cratere și pun în pericol viața și sănătatea în primul rând a cetățenilor 
acestui județ. Și fac referire aici la drumul județean 682 pe segmentul Ususău-Lipova-
Neudorf, drumul județean 709 pe segmentul Seleuș-Șicula-Gurba, Cermei-Șomoșcheș-
Berechiu - limită cu Bihor, drumul județean 792A Beliu-Chișlaca-Craiva - limită cu Bihor, 
drumul județean 792D Mocrea-Chier-Târnova-Arăneag-Căsoaia, drumul județean 793 
între Cermei-Avram Iancu-Vasile Goldiș-Beliu-Seliștea-Cărand-Prunișor și drumul 
județean 793A pe segmentul Archiș-Nermiș-Cărand. Vă mulțumesc!  

Dl Cionca Iustin: Da. Mulțumesc și eu, domnul Budău! Îi dau cuvântul domnului 
vicepreședinte Cadar. 

Dl Cadar Răzvan: Da. Mulțumesc, domnul președinte! După cum știți, în bugetul 
pentru anul acesta am alocat o sumă de aproximativ 27 de milioane de lei pentru ceea ce 
înseamnă întreținere drumuri, reparații, covoare, estetică rutieră, de la a pune indicatoare 
noi, de la a repara tot ce ține de șanțuri, a tunde, a defrișa pe marginea drumurilor. Vrem 
și încercăm să lucrăm la un aspect mai frumos pentru toate drumurile județene. Pentru ce 
ați întrebat dumneavoastră cu privire la reparații, să știți că au început lucrările, chiar astăzi 
se lucrează pe Archiș-Hășmaș-Cărand zona aceea, chiar în zona dumneavoastră, probabil 
că i-ați văzut dacă sunteți acasă, i-ați văzut cum lucrează. Urmează în perioada următoare 
să lucrăm pe Mâsca-Măderat-Arăneag, Seleuș-Cermei, Cermei-Vasile Goldiș-Beliu, de la 
Bocsig până la Chișlaca la limită de județ cu Bihor, deci în zona dumneavoastră în care ați 
menționat vom avea o echipă care în următoarea perioadă până în două, trei săptămâni 
lucrează și repară și încearcă să remedieze lucrările care sunt acolo pentru gropile apărute 
în asfalt. Pe de altă parte, avem un program și o strategie de a repara și a moderniza 
drumurile județene. După cum știți, astăzi avem 165 de km în lucru, asta înseamnă că ne 
preocupă acest lucru și acest aspect pentru că fără o infrastructură rutieră bună nu putem 
să ducem dezvoltarea județului Arad mai departe. Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Budău, dacă mai doriți să interveniți? 
Dl Budău Ruben: Este în regulă. Deci, doar am solicitat în regim de urgență pentru 

că cetățenii sunt foarte supărați, cunoașteți situația, nu este de ieri, de astăzi și pe bună 
dreptate sunt tronsoane care necesită măcar acea minimă plombare. 

Dl Cadar Răzvan: După cum știți, Aradul este împărțit..., județul Arad, în cinci zone, 
unde avem cinci operatori care se ocupă de ce înseamnă reparații și plombări. Din păcate, 
un operator se mișcă mai greu, dar am pus presiune pe el, în sensul în care l-am mobilizat 
să vină să repare și în perioada următoare, în toate cele cinci zone ale județului Arad, vom 
avea echipe care se vor ocupa de acest aspect.     

Dl Budău Ruben: Deci pe data viitoare înseamnă că suntem pe niște drumuri 
decente, să zicem așa. 

Dl Cadar Răzvan: Dacă timpul ne va permite, pentru că și aici este o problemă, 
datorită vremii nu se pot face reparări pe vreme ploioasă. Dacă timpul ne va permite, 
probabil pe luna viitoare vom avea, marea majoritate a zonelor reparate, sigur și în funcție 
de problemele apărute în diferite zone. Poate într-o zonă unde sunt mai puține probleme 
vor fi reparate mai repede, dar în zonele unde sunt mai multe gropi, atunci va trebui să 
avem puțină răbdare. 

Dl Cionca Iustin: Da. Domnul Budău, o să vă rog să comunicați cu bună-credință 
cetățenilor data la care s-a votat bugetul anul acesta, spre deosebire de alți ani când 
aveam buget de anul trecut și evident că toate lucrările vor fi decalate cu această perioadă 
pentru că și aparatul tehnic are nevoie de timp, timpul prevăzut de lege pentru a încheia 
contracte subsecvente pentru a face măsurătorile acestor gropi care au apărut după iarnă 
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și care încă mai apar în fiecare zi. Deci practic, noi nu putem să vă promitem că până la 
ședința următoare reparăm drumurile, că ar fi o minciună și nu cred că vreți să vă mințim. 
Este un proces continuu, drumurile se degradează și noi, pe măsură ce apar aceste gropi, 
le identificăm, facem acte și apoi semnăm contracte și le reparăm. Dar, dacă suntem 
sinceri, față de anii trecuți problemele sunt mult mai mici pentru că am reușit să 
modernizăm o mare parte dintre aceste drumuri, chiar o parte din drumurile pe care 
dumneavoastră le-ați menționat aici sunt pe proiectul strategic, deja este declarat finanțat 
prin POR, așteptăm acuma să semnăm contractul de finanțare și să organizăm licitația. 
Niciodată nu am stat așa de bine la începutul unui exercițiu financiar de 7 ani, noi în primul 
an să avem deja și proiectarea, ceea ce înseamnă că în câțiva ani de zile vom reuși să 
acorperim toată zona de nord. Vă reamintesc, drumurile de la Seleuș până la Bihor, apoi 
legătură între Cermei și în stânga și în dreapta spre Șepreuș și spre..., imediat spun și de 
Mișca..., în dreapta spre Beliu..., 

Dl Budău Ruben: Spre Vasile Goldiș. 
Dl Cionca Iustin:..., spre Vasile Goldiș sau Mocirla sau cum vreți dumneavoastră să 

îi spuneți..., 
Dl Budău Ruben: Așa. 
Dl Cionca Iustin:..., și de asemenea, Mișca-Apateu-Berechiu. Acest pachet de 

drumuri județene de aproximativ 40 și ceva de milioane de euro îl vom avea modernizat în 
următorii 3 ani, să zic așa un termen realist. Dar până atunci, evident că va trebui să îl mai 
reparăm, nu o să îl lăsăm acum să se degradeze și mai mult. 

Dl Budău Ruben: Da. Domnul președinte, doar am solicitat efectuarea lucrărilor în 
regim de urgență. Știu că nu se pot toate astăzi, doar că..., să nu o întindem prea mult. 
Mulțumesc tare mult! 

Dl Cionca Iustin: Deci vă dați seama că nici noi nu avem interesul să stăm cu 
drumurile nefăcute. Și eu vă mulțumesc! Vă mulțumesc tuturor colegilor pentru ședința 
agreabilă de astăzi, o ședință în care se vede că suntem într-o săptămână sfântă în care 
am lucrat foarte bine și eu sper să continuăm această conlucrare în respect unii față de 
alții și mai ales față de cetățeni și cu gândul la ei și vă doresc tuturor să aveți Sărbători 
fericite și sănătate dumneavoastră și familiilor dumneavoastră și condoleanțe, domnul 
Budău, pentru pierderile suferite în familia dumneavoastră. 

Dl Budău Ruben: Mulțumesc!           
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